



برنامج خصومات وعروض الموظفين  
Employees discounts and offers

إبدأ رحلة الإنتاجية والتحفيز  
والتكريم مع موظفيك الآن  
وأحصل على كود الخصم



من نحن..

شركة وطنية سعودية يقوم على إدارتها فريق عمل متخصص يحرص في كل مراحل العمل على أن يكون عيناً مبصرة للعملاء ويلبي احتياجاتهم بأعلى جودة وأقل سعر

## Who are we...

**A Saudi national company managed by a specialized team that is keen at all stages of work to be a visible eye for customers and meet their needs with the highest quality and lowest price.**



## يميزنا..



## Our advantages

- The quality of our products
- Our clients trust
- Our Competitive Prices

- جودة منتجاتنا
- ثقة عملائنا
- أسعارنا المنافسة



## برنامج خصومات وعروض الموظفين

برنامج مصمم خصيصاً للكيانات والمنشآت بحيث يواكب تطورات واحتياجات موظفيهم المتعددة بالعروض والخصومات

### Employees discounts and offers Program

A program specially designed for entities and establishments to convey the various aspirations and needs of their employees by offers and discounts.



# لماذا متجر كرام للفواكه والخضروات والمجففة



## صحة أفضل وسعادة أكثر



- عروض مصممة خصيصاً لتمنح عملائنا صحة أفضل من خلال منتجات غنية بإحتياجات الجسم ما يمنحهم سعادة أكثر

## بيئة عمل أكثر جاذبية



- أجعل بيئة العمل لديك أكثر تنافسية وصحية من خلال استدامة توفر منتجات متنوعة من الفواكه والخضروات والمجففة يستعيد بها الموظفون طاقتهم وانتعاشهم
- ميز موظفيك عن الآخرين واجعلهم يستمتعوا أكثر
- نساعدك على رفع مستوى الرضى لدى موظفيك

## Why Keram store for fruits, vegetables and dried fruits



### Better health, more happiness

- Offers designed specifically to give our customers better health through products rich with body needs, which gives them more happiness



### More Attractive Work Environment

- Make your work environment more competitive and healthy by sustainably providing a various products of fruits, vegetables and dried fruits that keep your employees energized and refreshed.
- Make your employees distinguished from others and make them enjoy more
- We help you raise the level of satisfaction of your employees



## عروض متجر كرام للفواكه والخضروات والفواكه المجففة

العروض والخصومات تشمل أيضاً الفواكه المجففة وسلات الخضار والفواكه الجاهزة

### جميع العائلة

يتيح لموظفيكم وجميع أفراد عوائلهم استخدام كود الخصومات والعروض

### عروض وخصومات دورية

تحديثات وعروض مستمرة بشكل دوري على العديد من الأصناف والمنتجات في متجر كرام

### Keram store offers for fruits, vegetables and dried fruits

Offers and discounts shall also include dried fruits, ready-made vegetable and fruit baskets

### All Family Members

Allows your employees and all members of their families to use the codes of discounts and offers

### Regular offers and discounts

Continuous updates and offers periodically on many items and products in Keram store





Start now the journey of productivity,  
motivation and recognition with your  
employees and get a discount code

✉ [Keram@keramstores.com](mailto:Keram@keramstores.com)

🌐 [www.keramstores.com](http://www.keramstores.com)

📷 🐦 📸 @keramstores

☎ 0544458843

